
Verzonden: donderdag 1 maart 2018 20:03 

Aan: Gemeenteraad; Burgemeester 

CC: griffie 

Onderwerp: FW: uw oproep aan de raad 

  

Geachte leden van de raad,  

  

Hierbij informeer ik u over de reactie die zojuist namens het college is gezonden aan mevrouw Luijt. 

  

Hartelijke groet,  

Agnes de Vegt-Ortelee 

bestuurssecretaris 

Telefoon:            088 - 32 1 5242/06 - 128 301 51                      
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Van: Agnes de Vegt  

Verzonden: donderdag 1 maart 2018 20:00 

Aan: 'Jluijt@luytgroep.nl' 

CC: Enno de Graaff 

Onderwerp: uw oproep aan de raad 

  

Geachte mevrouw Luijt, 

  

Vandaag ontvingen wij uw brief van 1 maart 2018. Namens het college informeer ik u dat wij hier niet 

inhoudelijk op reageren. Zoals u weet heeft de door u ingeschakelde advocaat, de heer Minjon, op 21 en 27 

februari 2018 aanvullende vragen gesteld en daarbij aangegeven met een reactie te komen.  

Voor zover dit mogelijk was heeft de heer De Graaff tijdens de vakantie van de heer Kerssens deze week, op 28 

februari 2018, de vragen van uw advocaat beantwoord.  

  

Voor de goede orde informeren wij u dat, ondanks uw brief van 13 februari 2018, de strekking en de inhoud 

van onze brief van 1 februari 2018 nog steeds uitgangspunt zijn en dus ook het door het college aangeboden 

mediation voorstel indien u zich niet kan vinden in ons aanbod van 1 februari 2018.  

Wanneer u als belanghebbende een advocaat inschakelt, is het gebruikelijk en verplicht dat de gemeente via 

uw advocaat communiceert. Dat u desondanks de inzet van uw advocaat ook op eigen titel communiceert en 

nu ook raadsleden oproept om te komen tot een voor u bevredigende oplossing schept in onze ogen alleen 

onnodige verwarring en onduidelijkheid. 

  

Zoals wij u al vaker hebben aangegeven, wil ook het college op een constructieve wijze werken aan een voor 

beide partijen bevredigende oplossing voor de ontstane situatie. Juist om een ogenschijnlijke impasse te 

voorkomen is voorgesteld om via een door de rechtbank aan te wijze mediator te werken aan die oplossing. 

Helaas is een antwoord van uw advocaat of uzelf op die vraag tot op heden uitgebleven. 

  



Agnes de Vegt-Ortelee 

bestuurssecretaris 

                  


